

# Buletin

e-ISSN: 2600-8289

Zulhijjah - Muharram 1443 - 1444/ Julai 2022

# ACIS

## Falsafah Keris Warisan Melayu

Susah sangat ke  
menyawit?

Bengkel Penulisan  
AKRAB

Kenapa Menuntut Ilmu itu  
Penting Dalam Islam?

eISSN 2600-8289



9 772600 828001

# Bengkel Penulisan AKRAB

Oleh:

**Suhaila Sharil**

Pensyarah Akademi Pengajian Islam Kontemporari (ACIS), UiTM Cawangan Negeri Sembilan, Kampus Rembau

**Dr. Mohamad Hasif bin Jaafar**

Pensyarah Kanan, Akademi Pengajian Islam Kontemporari (ACIS), UiTM Cawangan Negeri Sembilan, Kampus Kuala Pilah



Bengkel Penulisan AKRAB telah dijalankan sebanyak dua kali bagi tahun 2022 iaitu pada 3 Jun 2022 bertempat di Bilik Mesyuarat Hal Ehwal Islam UiTM Cawangan Negeri Sembilan Kampus Seremban dan pada 21 Julai 2022 di Bilik Mesyuarat Hal Ehwal Islam Kampus Rembau. Bengkel Penulisan AKRAB ACIS bagi Tahun 2022 telah diketuai oleh Dr. Mohamad Hasif bin Jaafar dan 4 orang ahli yang lain iaitu Prof. Madya Dr. Abdul Halim bin Ramli, Dr. Mohd Kamel Mat Salleh, Nurul Atikah binti Poniran dan Suhaila Sharil. Antara objektif diwujudkan AKRAB adalah untuk memastikan aktiviti, proses dan prosedur kampus selari dengan visi dan misi universiti. Selain itu, ia juga untuk meluaskan tanggungjawab pengumpulan, analisis dan perbandingan data serta mendokumentasikan segala aktiviti proses dan prosedur kampus yang telah dilaksanakan sepanjang tahun 2022. Oleh yang demikian, AKRAB menekankan penglibatan daripada semua staf di dalam pelaporan dan dokumentasi serta disertai dengan bukti.

Antara bidang tujuhan AKRAB ACIS adalah pembangunan pelajar. Justeru, Prof. Madya Dr. Abdul Halim Ramli telah memulakan Bengkel AKRAB tersebut dengan menceritakan pengalaman-pengalaman beliau. Beliau menggarap semula penulisan AKRAB dengan perancangan strategik dan menganalisa hasil daripada program-program yang telah diadakan melalui kajian kes. Beliau melihat dari sudut kepimpinan ACIS yang cemerlang khususnya dari sudut tenaga pengajar dan juga pelajar. Hasilnya didapati seramai 4 orang pensyarah ACIS telah menjadi penasihat persatuan iaitu Ustaz Ahmad Faiz Bin Haji Ahmad Ubaidah dan Ustaz Muhammad Noor Bin Hussin telah menjadi dilantik sebagai Penasihat Ikatan Persatuan Mahasiswa Muslim (IPMM) manakala Ustazah Nurul Atikah binti Poniran telah menjadi Penasihat Diploma Pelajar Halal dan Ustazah Suhaila Sharil memegang amanah sebagai Penasihat Persatuan Briged



Sukarelawan. Oleh yang demikian, bidang tujuhan dari segi pembangunan pelajar tersebut dibahagikan mengikut perancangan strategik melalui dua kategori iaitu servicing dan IC120 (Diploma Pengurusan Halal).

Pada 21 Julai 2022 Dr. Mohamad Hasif Bin Jaafar telah membahagikan tugas tersebut kepada 2 kumpulan untuk lebih memudahkan proses dokumentasi tersebut dibuat. Selain itu, Ustazah Nurul Atikah binti Poniran juga membuat satu Google Form untuk diberikan kepada pelajar-pelajar Diploma Pengurusan Halal dan pelajar *servicing* bagi mengumpulkan semua data berkaitan kepimpinan yang telah disertai. Semoga penulisan AKRAB ini tidak berakhir di sini malah diteruskan dengan kerjasama daripada semua pensyarah dan pelajar untuk memberi impak kepada proses pendokumentasian. Jawatankuasa AKRAB mengucapkan setinggi penghargaan kepada Ketua Pusat Pengajian iaitu Ustazah Siti Aishah Binti Sokhibul Fadil dan mantan Ketua Pusat Pengajian iaitu Ustaz Hisam Satari di atas kepercayaan dan amanah yang diberikan.